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Wloclawek, dnia 7 czerwca2023 r.

Pan Piotr Czarnecki

Radny Rady Miasta Woclawek

Z powazaniem

2KB.0003.1.2023

Szanowny Panie Radny,

W zwiryku z interpelacjq wniesionq pzez Pana Radnego, w sprawie uruchomienia patroli pieszych
irowerowych Straiy Miejskiej, chcialbym zapewnii, 2e dziatatno6i Straiy Miejskiej jest na biezqco
monitorowana pod kAtem jak na.ilepszego wykozystania posiadanych sil i Srcdk6w sfu24cych poprawie
bezoieczehstwa.

Z analizy dotychczasowych doSwiadczeh oraz mozliwych tozwia4ai, obejmujqcych r6wnie2
najnowoczesniejsze metody wynika, 2e najlepsze efekty pzynosi wlaSciwe wykozystanie patroli
zmotoryzowanych. System monitoringu wizyjnego oraz rosnEce zaufanie mieszahc6w, pzejawiaj4ce siq
w liczbie zgloszei kierowanych do stra2y Miejskiej, powoduje, 2e patrole strazy Miejskiej kierowane sq
do konkretnych zdatzeh, a ich dzialanie pzynosi wymieme efekty. Tym samym rownieZ wzrasta
skuteczno66 Stra2y Miejskiej, takZe w odniesieniu do kosztow funkcjonowania tej instytucji.

Patrole piesze i rcwerowe Strazy Miejskiej w zdecydowanie wigkszym stopniu pelniq funkcjq
prewencyjn4 Choc jest ona istotna, w pnaktyce wiq2e sig jednak z ograniczonymi mozliwo6ciami
funkcjonanuszy, na przyklad pod wzglgdem czasu podj?cia inteMencji oraz zdolno6ci transportowych.

Biorqc powyzsze pod uwagq, zapewniam jednak, ie Stra2 Miejska w miarq posiadanych zasob6w,
w okresie letnim uruchomi zar6wno patole piesze, jak i owerowe. lch funkcjonowanie dostosowane bedzie
do potrzeb miasta w zakresie zapewnienia bezpieczeistwa oraz bie2qcych mo2liwosci str:a2y Miejskiej.
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